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Zorgsector  -  Maximumfactuur

Op het federale niveau bestaat de maximumfactuur in de zorg om patiënten te 
beschermen tegen te hoog oplopende kosten. Met de zesde staatshervorming werden 
bepaalde gezondheidsbevoegdheden overgedragen naar het regionale niveau. Om de 
deelstaten tijd te geven de nieuw verkregen bevoegdheden te organiseren, werd een 
overgangsmaatregel ingesteld betreffende de maximumfactuur waarbij de kosten tot 
2020 zouden meetellen voor de federale maximumfactuur.

Eind 2019 was er echter nog geen sprake van een oplossing voor de aflopende 
overgangsmaatregel. Federaal minister Maggie De Block verlengde uiteindelijk de 
overgangsperiode met een jaar.

1. Wat is de huidige stand van zaken? Welke pistes worden bekeken om de 
maximumfactuur op Vlaams niveau te regelen? Welke timing wordt vooropgesteld 
om in een oplossing te voorzien en om deze operationeel te maken?

2. Hoeveel personen maakten er de laatste 5 jaar gebruik van de maximumfactuur? 
Graag een overzicht per jaar, per provincie, per bedrag dat de overheid 
compenseerde en per kostenpost waarvoor de tussenkomst nodig was. 
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1. Wij zijn sinds 2015 in overleg met het RIZIV om tot een akkoord te komen over de 
verderzetting van de maximumfactuur, ook voor de uitgaven in de bevoegdheden die 
met de zesde staatshervorming werden gedefederaliseerd, met name de revalidatie. 
Aangezien het verder opnemen van de patiëntenbijdragen in 1 gemeenschappelijke 
teller de enige manier is om de patiënt te verzekeren van eenzelfde bescherming als 
voorheen, blijft dit de voorkeurspiste. Indien de federale overheid hierin niet mee wil 
gaan, zal er uiteindelijke een eigen Vlaamse MAF moeten worden opgezet. De 
verzekeringsinstellingen hebben op onze vraag alvast hun systemen aangepast om 
beide alternatieven mogelijk te maken. Een definitieve timing is nog niet bepaald.

2. Aangezien de maximumfactuur de afgelopen 5 jaar door de federale overheid (RIZIV 
en VI’s) werd beheerd beschikken wij niet over deze informatie. 


